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To:

From:

Sent: Wed 4/15/2020 1:13:20 PM

Subject: RE: Opnames in verpleeghuizen en wisselend personeel

Received: Wed 4/15/2020 1:13:20 PM

Dit is wat ik heb gestuurd:

Beste [NEY
Dank voorje mail en het delen van je zorgen.

Of een verpleeghuis in deze tijd van COVID-19 nieuwe opnames kan toelaten is afhankelijk van veel factoren.

Vooropgesteld dat het de beslissing van het verpleeghuis is om wel of niet nieuwe opnames te accepteren, zijn bij
de afweging van belang:
-of er op dit moment gevallen van COVID-19 zijn in het verpleeghuis
-of er sprake is van een uitbraak of enkele losse gevallen
-op welke afdeling besmettingen zijn
-of er voldoende middelen zijn (personeel, materiaal) om goede zorg te kunnen blijven leveren, ook als er nieuwe

bewoners komen

De meeste verpleeghuizen hebben een Deskundige Infectiepreventie in dienst, of hebben hierover afspraken met bv

de GGD. Deze deskundigen kunnen meedenken over hoe besmetting in een huis, tussen afdelingen en tussen

huizen, voorkomen kan worden. De Verenso heeft hiervoor ook richtlijnen opgesteld.

Hopelijk heb ik je vraag zo kunnen beantwoorden,

Met vriendelijke groet,

Verzonden: dinsdag 14 april 2020 10:24

Aan: 5.1.2e JIEEI @rivm.nl>

Onderwerp: FW: Opnames in verpleeghuizen en wisselend personeel

Ik heb zo ontzetend veel emails nog te beantwoorden, kun jij deze misschien oppakken?

Veel dank!

Met vriendelijke groet,

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven | Kame EELN| Postba Eh
Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

T

rivm.nl

vanHW ervm.ni>
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 11:16
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Onderwerp: FW: Opnames in verpleeghuizen en wisselend personeel

Kun jij iets met deze mail?

Hartelijke groeten,

SP ed}

Landelijk Centrum Hygiéne en Veiligheid

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1 3720BA Bilthoven

030-274 7000

www.rivm.nl | www.lchv.n|

Verzonden: vrijdag 10 april 2020 08:32

Aan rivm.nl>

Onderwerp: FW: Opnames in verpleeghuizen en wisselend personeel

Sent: donderdag 9 april 2020 23:31

To: LCI FB@rivm.ni>
Subject: Opnames in verpleeghuizen en wisselend personeel

Hallo;

Zelf werkzaam in een verpleeghuis volg ik uiteraard RIVM , een hele poos terug stelde ik de vraag of er nu opnames mochten

plaatsvinden binnen verpleeghuizen. Ik werd verwezen naar de site waar ik helaas geen helder antwoord vond. Nu er dan zoveel

overlijdens zijn in een verpleeghuis komt mijn vraag weer sterk naar boven. Waarom toch opnemen in een zo gevaarlijke tijd, het is

al zo een ontzettend kwetsbare doelgroep. Daarbij zijn verpleeghuizen niet ingesteld op de juiste zorgverlening ALS er een uitbraak

komt. We hebben A: de middelen niet zoals pbm maar ock qua isolatie etc bezit een verpleeghuis niet de capaciteiten die nodig

zijn. B: Hoe isoleer je een bewoner met dwaalgedrag. C: hoe verdeel je het weinige personeel. D: Waar haalt een verpleeghuis

beademingsapparatuur vandaan EN gespecialiseerd personeel.

Over personeel gesproken, er komen poolkrachten werken die de dag daarvoor corona patiénten hebben behandeld al dan niet

goed beschermd. Dat vind ik echt heel riskant, onbewust kunnen zo wel besmettingen plaatsvinden in een verpleeghuis wat tnt

nog geen besmettingen heeft gehad. Buiten het feit dat de zeer kwetsbare doelgroep blootgesteld wordt aan besmettingsgevaar

lopen ook het beetje personeel wat er is EN hun gezinnen meer risico op besmetting . Uiteraard begrijp ik dat veel met geld te

maken heeft maar is geld belangrijker dan een mensenleven? Het staat allemaal zo haaks op de gegeven en de na te leven

richtlijnen: enerzijds moetje in een sociaal isolement en anderzijds worden wij er in ons werk er aan blootgesteld. Met dit schrijven

hoop ik dat er duidelijkere afspraken gaan komen die van hogerhand komen en niet van de beleidsvoeringen/ managers/ artsen

binnen een verpleeghuis . Afspraken die ook het personeel en hun gezinnen beschermen.

MVG


